
 HÄSSLEHOLMS BRUKSHUNDKLUBB 
Protokoll Medlemsmöte 2023-04-20 
Plats: Klubbstugan 
Tid: 19.00 
Närvarande: 24 medlemmar 
 
§23 Mötets öppnande 
  Ordförande Marie Andersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§24 Kallelse 
  Kallelsens utlysning godkändes. 
 
§25 Fastställande av röstlängd 
  Beslöts avvakta med genomgång av röstlängden tills behov föreligger. 
 
§26 Val av justeringsmän/rösträknare 
  Valdes Håkan Sandberg och Camilla Arvidsson 
 
§27 Dagordningen 
  Godkändes  
 
§28 Ekonomisk rapport 
  Tillgångarna för dagen är       603.091 kr 
  Klubbkonto    14.782 kr 
  Tävling       3.154 kr 
  Framtidskonto 450.000 kr 
  Placeringskonto 131.814 kr 
  Kassa      3.341 kr 
 
§29 Styrelsens information 

Arbetet med installation av solceller är beräknat att påbörjas i mitten av maj. 
Ny ansökan har gjorts till Sparbanksstiftelsen ang. bidrag till fönsterbyte. 
Städdag söndag 23/4 kl. 10.00. Jonas Kronholm håller i städdagen. 
Veckostädningen fungerar bra men önskemål att golven ska sopas av efter  
behov och väder. Tråkigt att komma in när det ligger en massa jord och grus på golven. 
Vi behöver nya ”skoborstar” att ha utanför ytterdörrarna. 
Mats Berntsson har satt upp lampa utanför styrelserummet så nu hittar man till 
nyckelskåpet. 
Önskemål om tävlingsbarometer har varit uppe till diskussion tidigare.  
Urban Antonsson har idéer om hur detta kan se ut. Bör ha det klart innan 
medlemsmötet i höst. 
SBK info om hur man byter klubb sätts upp på anslagstavlan. 
Alla foto på våra champions och klubbmästare har plockats ner. Diskussioner om detta 
då många anser att det tillhör klubbens historia. Meningarna är delade om detta. 
En interiörkommitté har tillsatts bestående av Anne S Fallesen och Ingela Söderblom. 
De tittar på vad som eventuellt kan göras och kommer till styrelsen med förslag. 
Lista med styrelse- och kommittémedlemmar ska sättas upp på anslagstavlan och på 
hemsidan. 
 

 
 



 
§30 Klubbområdet 

Stora problem med parkeringen. ”Fotbollsfolket” parkerar inne hos oss och olämpligt  
ute på vägen. Marie Andersson har pratat med ordförandena hos IFK, HIF, FCH och 
Henrik Samevik. 
Måste göras något innan en olycka händer. 
 

§31 Verksamhetsplanen 
  Inget aktuellt. 
 
§32 Rapport från Tävlingskommittén 

Söktävling 12/3. Martina Kaad vann elitklass och Håkan Nilsson lägre klass. 
Rapporttävling 29/10 och Appelltävling 19/11 

   
§33 Rapport från Rasutvecklingskommittén - RUK 
  Utställning 3 september. Klart med domare och ringsekreterare 
 
§34 Rapport från Hundägarutbildningskommittén - HUK 

Planer finns för träningsfrukost den 14/5 och korvgrillning den 3/5 i samband 
månadstävling. 
I-träff den 31 maj. Höstens kurser bör vara tillsatta och läggas ut på hemsidan innan 
midsommar.  
Ev. blir det föreläsning av en fysioterapeut. 

  Finns det önskemål om aktiviteter lämnas förslag till kommittén. 
  Ny instruktörsutbildning kommer att ske. Ev. har vi några som är intresserade. 
 
§35 Rapport Tjänstehund 
  Samtliga 9 ekipage som utbildades 2022 klarade behörighetsprovet. 
  Ny patrullhundskurs påbörjad vecka 9. Jonas Kronholm från klubben deltar. 
 
§36 Rapport stuga och tomt 
  Ev. ska gräsmattan gödas. Måste i så fall sättas upp skyltar. 
 
§37 Rapport kök och servering 

Linda Antonsson sköter inhandlingen med kakor och dryck. Nya pumptermosar 
inköpta. 

  
§38 Valberedningen 

Kurs 26/4 ang. valberedningskunskap och föreningskunskap. Kristina Schölin, Bodil 
Arvidsson och Marie Andersson kommer att närvara.  
Valberedningen arbetar året runt.  

 
§39 Uthyrning 

Marie informerade om inbokade uthyrningar. Alla uthyrningar finns inlagda i 
kalendern som finns på hemsidan. 

 
§40 Övriga frågor 

Förslag från Urban Antonsson att göra något åt anslagstavlan. Ingen bra ordning som 
det är nu. Interiörkommittén” tittar på detta. 

 
 
 



 
§41 Mötets avslutande 
  Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
Anne Ljung    Marie Andersson 
Sekreterare    Ordförande 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Håkan Sandberg   Camilla Arvidsson 


